
 

 

Referat af ordinær generalforsamling den 13. marts 2025 

 

1. Valg af dirigent 
Leif Primdal, tidligere kredsformand fra Skiveegnens Lærerforening blev valgt. 
Han konstaterede, at generalforsamlingen var varslet i henhold til vedtægterne og 
dermed beslutningsdygtig. 
 

2. Forretningsorden 
Godkendt. 
 

3. Beretning 
Kredsformand Jeanette Winther fremlagde den mundtlige beretning med de temaer, 
der var optrykt i dagsordenen. 
 
Under debatten var der ros til Kredsen for ikke at gå med på en ny arbejdstidsaftale 
med forringede vilkår for lærerne og børnehaveklasselederne. Herudover blev følgende 
emner taget op: Kommunalvalg, frivillighed, registrering af vold og trusler på 
arbejdspladsen, arbejdstid fremadrettet, inklusion og bekymring for besparelser på 
specialområdet. 
 
Beretningen blev enstemmigt godkendt af forsamlingen.  
 

4. Regnskab  

Kredsens resultat for 2024 er et underskud på 337.175 kr., hvilket er bedre end det 
budgetterede underskud på 516.634 kr. 

Der har på baggrund af OK24 været en samlet merudgift på personale- og 
kredsstyrelsesudgifter. Til gengæld har udgifterne til medlemsaktiviteter, kørsel, 
kontorinventar og varme været mindre, og kursreguleringen mere gunstig end 
budgetteret. Det betyder samlet set, at regnskabet ender med at blive bedre end 
budgetteret, hvilket af kredsstyrelsen betragtes som værende tilfredsstillende. 
Resultatet giver dog ligesom sidste år anledning til opmærksomhed på de samlede 
udgifter holdt op imod de samlede indtægter. Som konsekvens af dette foreslog 
kredsstyrelsen generalforsamlingen, at kontingentet fra 1. april 2025 hæves med 6 %. 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt af forsamlingen.  
 
Regnskabet for Særlig Fond viser et underskud på 43.046 kr., hvilket skyldes høje 
driftsomkostninger. 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt af forsamlingen.  
 
 



5. Fastsættelse af ydelser til styrelsesmedlemmer og udgifter til lønnet personale 
Kasserer Anni Østergaard Bleicken fremlagde forslaget, som blev enstemmigt 
vedtaget. 
 

6. Indkomne forslag 
Kredsstyrelsesmedlem Jacob Svejstrup fremlagde forslaget, som blev enstemmigt 
vedtaget. 
 

7. Budget og fastsættelse af kontingent 
Kasserer Anni Østergaard Bleicken fremlagde budgettet.  
Kredsstyrelsen foreslog at budgettere med et mindre underskud i 2025. En stigning i 
kredskontingentet sammenholdt med løbende opmærksomhed på udgiftsposterne 
vurderes i løbet af et par år at kunne skabe balance i regnskabet. 
Der blev ikke fremlagt ændringsforslag til kredsstyrelsens budgetforslag, som dermed 
blev taget til efterretning. 
Kontingentet blev godkendt af forsamlingen. 
 

8. Eventuelt 
Formanden takkede dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen og rettede en 
særlig tak til alle TR.  
 
 
 
Referent: Heidi Toft 

 

 


